
      

Ref. Af bestyrelsesmøde den 27. februar 2025 i 

Fraktionen for Kliniske undervisere. 

 
Tilstede: Lars, Karina, Pernille, Mette, Sanne Catharina deltager via messenger. 

 

Ref. Sanne 

- Valg af ordstyrer – bliver enige om at det ikke var nødvendig. 

 

- Velkommen til Pernille, Karina og Tanja! – præsentation af medlemmer i bestyrelsen.  

 

- Planlægning af det åbne bestyrelsesmøde i Odense til Fagkongressen. –  

Punker til næse bestyrelsesmøde: Torsdag den 13/3 kl. 20.00-22.00  

Året der gik, ved Lars 

Disk af hvad skal næste Årsmøde/generalforsamling indeholde? ( Ib Ravn) 

Oplæg ved Mette. 

 

 

- Årsmødet 2025 - hvordan gør vi med tilmelding og betaling? Vores medlemmer melder sig til hos 

Catharina. Der overføres samlet til Klubben af ergoterapeuter. 

 

- Årsmødet 2026- snak om oplægsholdere, lokation, tidspunkt – Placeres i Kolding Sundhedscenter, 

25. februar 2026. Evt. Ib Ravn,  

Å9.00 – 9.30 – morgenmad 

10.00 – 10.45- generalforsamling 



11.00 – 13.00  oplæg ved ?????? (Ib Ravn) 

    

- Arbejdsvilkår for praktiserende fysioterapeuter der har studerende. Disk. Fra UC Via hvor der er 

stor forskel på vilkår i de forskellige klinikker som har studerende. Fortælle den gode historie om 

hvordan klinikker sætter de gode rammer og vilkår for et godt læringsmiljø.  Lars tager kontakt til 

DF i forhold til en artikel. 

  

- Kvalitet i praktik, eksempelvis hvornår der kobles vikar på ved KUF fravær og sygdom. Fra AUH må 

der først kobles vikar på fra dag 4. Forslag at bede de studerende om at kommentere det i 

evalueringerne. Emnet kunne være noget vi retter fokus på i 2025/26.  

 

- Evaluering af om det spiller med en virtuel GF - eller om der er bedre alternativer. (Jeg tror der vil 

være meget få deltagere på dette års GF = det er et demokratisk problem). Punktet er behandlet, 

se planlægning af næste årsmøde. 

 

- Status på bestyrelsesarbejdet - hvordan gør det med rekrutteringen på Absalon? Arbejdet 

fortsætter 

 Hvad med nyhedsbrevet fremadrettet? Lars fortsætter med at lave dem 

 

- Gennemgang af regnskabet lige før GF – herunder diskussion af kontingentets størrelse (se GF 

indkaldelsen). 

 

- Gennemgang af vedtægtsændringsforslag (se GF indkaldelsen). 

 

 - Evt. vi beslutter at Sanne oprette en FB gruppe for vores medlemmer  

 

 

 

 

 


